

Bestyrelsesmøde, onsdag den 17. august 2016 i ABC

Dagsorden:

Tilstedeværende:

Axel, Susan, Thomas, Henrik, Nicklas, Marie, Kirsten og Marlene

Fraværende:

Julie og Leth

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Referatet er godkendt.

2) Nyt fra kontoret, v. Thomas (Kirsten)

Jarlkrone har ikke meldt tilbage med et tilbud omkring lys generelt i klubben.

Kirstens søn er el-installatør, og vil gerne give et tilbud med lys i hallen. Mange lamper virker ikke, og flere af fatningerne er smeltet, så vi skal have tjekket om det kan fikses, eller om vi skal have helt nyt lysanlæg.

En motionist kan skaffe nogle LED-lys.

Nicklas byder ind med om vi skal søge fonde til at have et helt nyt lysanlæg.

Der bliver snakket om at det ca. vil koste 8000kr at skifte lyset. Vi har 80 rør, og de koster omkring 100kr pr. LED-rør.

Bestyrelsen beslutter at vi tjekker op på selve anlægget, før vi køber LED-rør. Hvis anlægget skal fikses, bliver der købt LED-rør. Susan foreslår at vi søger sponsorat til anlægget, da vi har et skilt i forvejen hvor der står: ”Turborg har skænket lysanlægget”.

Kirstens søn giver et tilbud til hele anlægget i hallen, da det ikke kan betale sig at skifte til LED-pære, da det hele nok vil brænde sammen inden for de næste par år.

Bankskifte er næsten på plads.

Restanceliste på A-licenser, giver Kirsten til Morten Leth, som skal sørge for at personerne på listen kontakter Kirsten.

3) Økonomien pr. 31/7 v. Axel

Det ser lidt bekymrende ud med kontingenter på over 18 år, vi kommer måske 20.000kr i underskud, men vi kan være heldige at der kommer nye medlemmer.

Det står at vi har tjent penge på at betale varme, Kirsten har dog snakket med selskabet.

Brugt færre penge på håndværkere end budgetteret. Diverse løbende udgifter ser også ganske fint ud.

PBS-opkrævningen går over budget, men det skulle heldigvis blive lyst med det nye program *Klubmodul*.

Umiddelbart et overforbrug af bolde hos USU

Vi vil gerne have en uddybning af ”DGI stævner” under USU.

4) Drøftelse af huslejesagen

Der afventes modpartssvar på forligsudspil.

5) Drøftelse af indretning og drift af cafeen

Thomas siger Julie godt kunne tænke sig at have et indretningsudvalg.

Indretningsudvalget skal give et udkast til hvordan de vil indrette cafeen.

Simon og Julie vil snakke med hinanden om at søge klubhuspuljen til penge til klubben.

Et nyt TV er købt.

Køleskabet i køkkenet vil blive brugt til opbevaring af drikkevarer der bliver solgt. Køkkenet vil også blive brugt til opbevaring af andre ting der sælges, så de kan låses af, og cafeen altid kan være åben.

6) Nyt fra USU, v. Susan og Nicklas

Et hjælpetræner kursus er stablet på benene, hvor 7-8 af vores egne spillere er med.

Forældremøde hvor børnenes forældre kommer ned og hører sæsonens arrangementer, *badmintonpeople* osv.

Smashercup-turneringen kommer snart. USU vil gerne invitere alle. Klubben giver et tilskud på 5000 til denne turnering.

USU har snakket om at klubmesterskabet kan holdes d. 24.-29. April 2017.

Morten Juhl vil undersøge om vi kan få nyt gulvtæppe.

USUS kunne godt tænke sig et bordfoldbord til cafeen, Axel vil undersøge mulighederne.

Trænerrummet bliver givet til USU, så de kan få plads til nyt udstyr. MOU og SEU kan dog stadig have deres boldkasse.

Axel har et stort anlæg der kan sættes op i klubben.

AL-bank vil gerne komme til arrangementer. De kan komme næste bestyrelsesmøde, og eventuelt en dobbelt-holdkamp hos seniorerne.

Vi har en turnering i næste weekend, og Nicklas har skrevet ud til alle klubber på Amager og fået mange flere tilmeldinger end forventet.

7) Nyt fra SEU, v. Morten

Vi er tilmeldt københavnercuppen. Senior-udvalget har valgt spillertøj, og kan prøves i klubben.

8) Nyt fra MOU v. Henrik

Der er mange der kommer til prøvetræning her de næste par uger.

Vi vil åbne for at man kan betale timeleje priser for at deltage på fællestræningerne i klubben. Det vil kunne hjælpe for dem der vil træne kortvarigt, så som expats der måske kun træner en måned.

9) Nyt fra VEU v. Marie

Intet nyt.

10) Orientering om klubmodul v. Julie

Vi har købt klubmodul. Prisen for intro pakken har vi fået ned på 15.000kr, derudover koster det 100kr om måneden. Prisen burde være indtjent bare på det første år vi har, da vi betaler meget for at have PBS-betalinger.

11) Orientering om expat fair og family days v. Julie

(Julie var ikke til stede, og derfor blev dette punkt sprunget over)

12) Opfølgning på Dragør-markedet v. Marie

Vi har tjent 8935kr på de 3 dage vi har stået. Marie har nogle ting der skal laves om, og har ikke haft en god oplevelse. Vi skal have lavet en liste med en procedure, og givet meget bedre kommunikation.

Det er senior og motionist der skal sørge for boden 2017. Det bliver afholdt uge 23, dato d. 9-11. Juni 2017.

13) Opfølgning på Roskilde-festivalen v. Thomas

Der var en indtjening på 17.000kr. Vil gerne gøre det næste år, og kunne være fedt hvis vi kommer ud i bedre tid, så vi kan finde holdledere.

14) Status på sponsorater og fonde

Marie og Simon har lavet et nyt dokument man kan søge ud til eventuelle nye sponsorer.

Koordination af hvilke virksomheder vi har spurgt, så vi ikke spørger de samme. Axel laver et diplom som vi kan give til dem som sponsorer os.

15) Evt.

Når man laver Facebook opslag, så poster man de 5 bedste billeder, i stedet for 40.

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 21. September 17:30.